
 

 

                               

    

 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 16 april 2024 (möte nr 5),  
BK Allians, Halmstad 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Lennart Nordberg,  
Christer Grähs, Maria Ohlsson och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Roger Wiklund och Bobbo Jovic 
 
§ 36. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug. 
 
§ 37. Föregående mötesprotokoll behandlades och lades till handlingarna. 
 
§ 38. Ekonomi 
Lennart informerade om det ekonomiska utfallet, se bifogad resultatrapport. 
Det har inte skett några större förändringar i ekonomin sedan föregående möte.  
Vi ligger fortsatt bra till gentemot budgeten.  
 
§ 39. Rapport från Distriktstävlingsledaren 
Britt-Marie har tagit fram förslag till spelprogram för 2024/2025. Traditionen har tidigare 
varit att presentera spelprogrammet och diskutera gemensamma frågor i samband med 
mötesformen Hallandsträffen. Intresset för Hallandsträffen har dock varit lågt med få 
medverkande klubbar och Britt-Marie kommer istället att efter dagens möte skicka ut 
förslaget till spelprogram till ordförande/tävlingsansvarig för klubbarna i Halland med 
önskemål om synpunkter/återkoppling.  
 
Hallands Bridgeförbund föreslår följande: 
 
Hallandsrallyt kommer spelas under 2024/2025 med totalt 6 stycken deltävlingar.  
 
Uppstarten av Hallandsserien kommer att ske redan i slutet av september för att göra 
uppehåll under vintermånaderna då många medlemmar har uttryckt att de vill minska 
resorna över länet under vintertid. Det finns förhoppningar om att även  
starta upp en ny division för HCP 30+. 
 
Nygammalt fortsätter och gränsen för den nya spelaren är fortsatt maximalt 10 mästarpoäng.  
 
Christer har tagit fram förslag på upplägg för DM-lag utifrån hur många lag som anmäler sig. 
Styrelsen beslutade föreslå att om DM-lag samlar maximalt 10 lag, kommer tävlingen spelas 
under totalt två helger, en helg i februari och en helg i mars. Blir det fler än 10 lag kommer 
tävlingen att spelas som tidigare med 6 kvalmatcher och en final under helgen den 8–9 mars.  
 
Britt-Marie påminner om att SPF seniorerna i Halland spelar DM den 14 september i 
Varberg.  
 



 

 

§ 40. Extra stämma 
Svenska Bridgeförbundet hade kallat till extra stämma som genomfördes digitalt på Teams 
den 7 april. Stämmans syfte var att behandla två ärenden gällande stadgeändringar och en 
fråga om val av revisionsbyrå. Bobbo närvarade vid stämman och protokoll har skickats ut 
via mail till styrelsen, se bilaga.   
 
§ 41. Årsmöte 
Styrelsen beslutade att kalla till årsmöte söndagen den 20 oktober på BK Allians i Halmstad.  
  
§ 42. Övriga frågor  
Henrik Johansson och Christer Grähs, som båda är Tävlingsledare steg 4, har tillfrågats att 
under en helg i augusti/september, hålla i en utbildning med simuleringsövningar för 
Tävlingsledare steg 1 och 2.  
 
Ett utskick har gjorts från Svenska Bridgeförbundet till de olika distrikten när det gäller 
Projekt Ruter 2 och Bridgetime Scores. Det framgår av skrivelsen att det finns ett behov att 
framöver ersätta Ruter då detta program bedöms vara föråldrat. Inför kommande möten i maj 
månad, kommer Christer att undersöka mer kring varför Bridgetime Scores bedöms vara 
bättre än Ruter. 
 
§ 43. Nästa styrelsemöte är via Teams tisdagen den 21 maj kl. 15.00 och är ett  
förberedande möte inför distriktsmötet den 22 maj kl.18.30.  
 
§ 44. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  
  
 
 
 
Marie Ynner    Peter Krug  
Sekreterare      Ordförande   
 
 
 


